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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 12.03.2019 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, 
Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Danijel KOLMAN, Franc KOVAČ, Štefan 
KRANČIČ, Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. Opravičeno odsotna sta bila članica 
občinskega sveta Petra KNAUS in član občinskega sveta Danijel KOVAČ. 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora občine Tišina 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Lavra KOVAČ    - pravnica 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Matejka LENARČIČ   - računovodkinja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Ines BALER    - Vestnik 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 3. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 3. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 2. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 2. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Sklep o imenovanju  odgovornega urednika Uredniškega odbora za izdajo občinskega glasila 
6. Proračun občine Tišina za leto 2019 – II. obravnava 
7. Proračun občine Tišina za leto 2020 – II. obravnava 
8. Pravilnik o sofinanciranju nakupa kopalnih kart v Zdravilišču Radenci za občane Občine Tišina 
9. Pravilnik o vrednotenju in sofinanciranju socialnovarstvenih programov in ostalih programov, ki 

jih izvajajo društva in druge organizacije in niso opredeljeni v ostalih razpisih Občine Tišina 
10. Sklep o soglasju k ceni strokovnega dela CSD za področje kritja pogrebnih stroškov socialno 

ogroženim občanom od 01.01.2019 dalje 
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11. Sklep o soglasju k ceni strokovnega dela CSD za področje dodeljevanja enkratnih denarnih 
socialnih pomoči od 01.01.2019 dalje 

12. Sklep o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi subvencioniranja 
cene storitve pomoči družini na domu od 01.02.2019 dalje 

13. Sklep o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina 
14. Sklep o določitvi ekonomske cene v vrtcu Lavra, enota Tišina 
15. Sklep o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave določenih vrst komunalnih 

odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v letu 2019 
16. Sklep o izvedbi projekta zbiranja embalažnih materialov po sistemu rumene vreče v letu 2019 
17. Koledar prireditev v občini Tišina za leto 2019 
18. Letni program športa v občini Tišina za leto 2019 
19. Letni program ljubiteljske kulturne dejavnosti občine Tišina za leto 2019 
20. Ukrepi za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Tišina za leto 2019 
21. Tekoča problematika 
22. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 2. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT in Vinko GAJŠT. 
 
Podane so bile naslednje pripombe in predlogi: 
 
Viktor OBAL je imel pripombo na zapisnik in sicer je povedal, da je naj zapisnik napisan korektno in naj je v 
njem zapisano vse, ne samo nekaj. Glede očitkov, ki so leteli osebno na njega je povedal, da o tem v 
zapisniku ni napisane nobene besede, ene brezvezne stvari pa so zapisane. Poudaril je, da bo kljub temu 
zapisnik podprl. V nadaljevanju je poudaril, da je naj zapisnik v bodoče napisan korektno. 
 
Danijel KOLMAN je povedal, da je govoril, da ne bo podprl proračuna in besed, ki so bile takrat povedane v 
zapisniku niso zajete. Zanimalo ga je zakaj te besede niso zajete v zapisniku, če jih je zahteval. Poudaril je, 
da zapisnika ne bo podprl. Prosil je, da se njegove besede, ki jih je zahteval, zapišejo v zapisnik.  
 
Ivan HORVAT je predlagal, da se naj na kratko povzame vsaj neka vsebina kaj je kdo povedal pri vsaki 
točki. 
 
Obrazložitev na omenjene pripombe in predloge je podala direktorica Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 9) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 25:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 05.02.2019 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 2. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
SKLEP O IMENOVANJU  ODGOVORNEGA UREDNIKA UREDNIŠKEGA ODBORA ZA IZDAJO OBČINSKEGA 
GLASILA 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 26: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE ZA ODGOVORNEGA UREDNIKA UREDNIŠKEGA 
ODBORA ZA IZDAJO OBČINSKEGA GLASILA IMENUJE GAŠPER GOMBOC. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PRORAČUN OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 – II. OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. Povedal je, da je v času javne razprave bil s strani javnosti podan en 
predlog sprememb proračuna za leto 2019. Predlog proračuna so prav tako obravnavali odbor za 
gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, odbor za negospodarstvo in javne službe 
družbenih dejavnosti, odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami ter odbor vaških 
skupnosti. Na predlog Proračuna občine Tišina za leto 2019 v II. obravnavi ni bil podan noben amandma. 
 
V nadaljevanju sta podrobno obrazložitev podali računovodkinji Matejka CELEC in Matejka LENARČIČ. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Proračuna 
občine Tišina za leto 2019 v II. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Proračuna občine Tišina za leto 2019 v II. obravnavi in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s  predlog Proračuna 
občine Tišina za leto 2019 v II. obravnavi s svojega področja in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Proračuna občine Tišina za leto 2019 v II. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Ivan HORVAT, Danijel KOLMAN, Marija PRELEC in Oto FLISAR. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal župan.  
 

*     *     *     *     * 
 
KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2019 IN 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Odgovor je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Tišina za leto 2019 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Marija PRELEC. 
 
Odgovor na zastavljena vprašanja je podal župan. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (13 prisotnih, ZA = 9) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 27: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
*     *     *     *     * 

 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM  OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Tišina za leto 2019 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovala Marija PRELEC. 
 
Odgovor na zastavljena vprašanja je podal župan. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 28: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJEM OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 

*     *     *     *     * 
 

SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 29: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
*     *     *     *     * 

 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milan KAROLI, po pooblastilu predsednice statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija 
obravnavala predlog Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2019 v drugi obravnavi. Mnenja je , da je 
predlagani odlok v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in 
sprejem, z naslednjo spremembo in pripombo: 
- določba 21. člena predloga Odloka o proračunu Občine Tišina za leto 2019, je glede na dejstvo, da se 

sprejema dvoletni proračun nepotrebna, zato naj se iz predloga Odloka črta, ostali členi pa naj se 
primerno preštevilčijo, 

- na podlagi določb Statuta in Poslovnika, se občinski svet opozori na procesno napako, pri sprejemanju 
proračuna. Statutarno pravna komisija namreč ni obravnavala predloga Odloka o proračunu Občine 
Tišina za leto 2019 v I. obravnavi. 

ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Ivan HORVAT. 
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Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 30: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 V II. 

OBRAVNAVI. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 – I. OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. Povedal je, da v času javne razprave ni bil s strani javnosti podan 
noben predlog sprememb proračuna za leto 2020. Predlog proračuna so prav tako obravnavali odbor za 
gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, odbor za negospodarstvo in javne službe 
družbenih dejavnosti, odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami ter odbor vaških 
skupnosti. Na predlog Proračuna občine Tišina za leto 2020 v II. obravnavi ni bil podan noben amandma. 
 
V nadaljevanju sta podrobno obrazložitev podali računovodkinji Matejka CELEC in Matejka LENARČIČ. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Proračuna 
občine Tišina za leto 2020 v II. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Proračuna občine Tišina za leto 2020 v II. obravnavi in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s  predlog Proračuna 
občine Tišina za leto 2020 v II. obravnavi s svojega področja in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Proračuna občine Tišina za leto 2020 v II. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 

KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2020 IN 2021 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
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*     *     *     *     * 
 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milan KAROLI, po pooblastilu predsednice statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija 
obravnavala predlog Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2020 v drugi obravnavi. Mnenja je , da je 
predlagani odlok v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in 
sprejem, z naslednjo pripombo: 
- na podlagi določb Statuta in Poslovnika, se občinski svet opozori na procesno napako, pri sprejemanju 

proračuna. Statutarno pravna komisija namreč ni obravnavala predloga Odloka o proračunu Občine 
Tišina za leto 2020 v I. obravnavi. 

Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Ivan HORVAT in Danijel KOLMAN. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 31: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 V II. 

OBRAVNAVI. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PRAVILNIK O SOFINANCIRANJU NAKUPA KOPALNIH KART V ZDRAVILIŠČU RADENCI ZA OBČANE OBČINE 
TIŠINA 
 
Obrazložitev k tej točki je podala pravnica Lavra KOVAČ.  
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Pravilnika o sofinanciranju nakupa kopalnih kart v Zdravilišču Radenci za 
občane občine Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Milan KAROLI, po pooblastilu predsednice statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija 
obravnavala predlog Pravilnika o sofinanciranju nakupa kopalnih kart v Zdravilišču Radenci za občane 
občine. Mnenja je, da je predlog Pravilnika o sofinanciranju nakupa kopalnih kart v Zdravilišču Radenci za 
občane Občine Tišina, v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za 
obravnavo in sprejem, z naslednjimi pripombami: 
- pri pravnih podlagah Pravilnika naj se upošteva 21. člen Zakona o lokalni samoupravi,  
- besedilo prvega in drugega člena predloga Pravilnika naj se združita in primerno preoblikujeta, ostali 

členi naj se primerno preštevilčijo, 
- pri obrazložitvi zadnjega, devetega člena, naj se obrazloži zakaj tako kratek vacatio legis - rok oz. čas 

od objave do veljave predpisa. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 32: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PRAVILNIK O SOFINANCIRANJU NAKUPA KOPALNIH KART 

V ZDRAVILIŠČU RADENCI ZA OBČANE OBČINE TIŠINA. 
2. PRAVILNIK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PRAVILNIK O VREDNOTENJU IN SOFINANCIRANJU SOCIALNOVARSTVENIH PROGRAMOV IN OSTALIH 
PROGRAMOV, KI JIH IZVAJAJO DRUŠTVA IN DRUGE ORGANIZACIJE IN NISO OPREDELJENI V OSTALIH 
RAZPISIH OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ.  
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Pravilnika o vrednotenju in sofinanciranju socialnovarstvenih programov in 
ostalih programov, ki jih izvajajo društva in druge organizacije in niso opredeljeni v ostalih razpisih občine 
Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Milan KAROLI, po pooblastilu predsednice statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija 
obravnavala predlog Pravilnika o vrednotenju in sofinanciranju socialnovarstvenih programov in ostalih 
programov, ki jih izvajajo društva in druge organizacije in niso opredeljeni v ostalih razpisih občine. 
Mnenja je, da je predlog Pravilnika o vrednotenju in sofinanciranju socialnovarstvenih programov in 
ostalih programov, ki jih izvajajo društva in druge organizacije in niso opredeljeni v ostalih razpisih Občine 
Tišina, v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem, z 
naslednjimi spremembami: 
- besedilo drugega člena naj se primerno gramatikalno preoblikuje, 
- pri obrazložitvi zadnjega, 21. člena predloga Pravilnika naj se obrazloži zakaj tako kratek vacatio legis - 

rok oz. čas od objave do veljave predpisa. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 33: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PRAVILNIK O VREDNOTENJU IN SOFINANCIRANJU 

SOCIALNOVARSTVENIH PROGRAMOV IN OSTALIH PROGRAMOV, KI JIH IZVAJAJO DRUŠTVA IN 
DRUGE ORGANIZACIJE IN NISO OPREDELJENI V OSTALIH RAZPISIH OBČINE TIŠINA. 

2. PRAVILNIK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA PODROČJE KRITJA POGREBNIH STROŠKOV 
SOCIALNO OGROŽENIM OBČANOM OD 01.01.2019 DALJE 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
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Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o soglasju k ceni strokovnega dela CSD za področje kritja pogrebnih 
stroškov socialno ogroženim občanom od 01.01.2019 dalje in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 

ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 34: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA 

PODROČJE KRITJA POGREBNIH STROŠKOV SOCIALNO OGROŽENIM OBČANOM OD 01.01.2019 
DALJE. 

2. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11   

SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA PODROČJE DODELJEVANJA ENKRATNIH 
DENARNIH SOCIALNIH POMOČI OD 01.01.2019 DALJE 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o soglasju k ceni strokovnega dela CSD za področje dodeljevanja 
enkratnih denarnih socialnih pomoči od 01.01.2019 dalje in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predlagani vsebini. 
 

ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 35: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA 

PODROČJE DODELJEVANJA ENKRATNIH DENARNIH SOCIALNIH POMOČI OD 01.01.2019 DALJE. 
2. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 12 
 
SKLEP O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI 
SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU OD 01.02.2019 DALJE 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 
subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu od 01.02.2019 dalje in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 36: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI 

DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA 
DOMU OD 01.02.2019 DALJE. 

2. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 13 
 
SKLEP O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 

ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL in Miro BERKE. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Viktor OBAL je predlagal, da se razlika povišanja pokrije iz občinskega proračuna. Predlagal je poimensko 
glasovanje o tem sklepu. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in direktorica občinske uprave Mateja Krizmanič 
Telkeš. 
 
Ker podani predlog za poimensko glasovanje o sklepu ni bil predlagan s strani najmanj ene četrtine vseh 
članov sveta, se o tem predlogu ni glasovalo. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predloga sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta niso (13 prisotnih, ZA = 5, PROTI = 7) sprejeli naslednji  

 
S K L E P št. 37: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE POVIŠANJE EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ 
TIŠINA FINANCIRA IZ OBČINSKEGA PRORAČUNA. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
Člani občinskega sveta so (13 prisotnih, ZA = 7, PROTI = 1) sprejeli naslednji  

 
S K L E P št. 38: 

 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ 

TIŠINA. 
2. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
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Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 14 
 
SKLEP O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU LAVRA, ENOTA TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu Lavra, enota Tišina in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 

ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so (13 prisotnih, ZA = 8 PROTI =2) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 39: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU LAVRA, 

ENOTA TIŠINA. 
2. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 15 
 
SKLEP O DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIONIRANJA CENE STORITEV OBDELAVE DOLOČENIH VRST 
KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH 
ODPADKOV V LETU 2019 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Sklepa o 
določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v letu 2019 in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 40: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIONIRANJA CENE 

STORITEV OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV 
PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV V LETU 2019. 

2. SKLEP SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 16 
 
SKLEP O IZVEDBI PROJEKTA ZBIRANJA EMBALAŽNIH MATERIALOV PO SISTEMU RUMENE VREČE V LETU 
2019 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Sklepa o 
izvedbi projekta zbiranja embalažnih materialov po sistemu rumene vreče v letu 2019 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 41: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IZVEDBI PROJEKTA ZBIRANJA EMBALAŽNIH 
MATERIALOV PO SISTEMU RUMENE VREČE V LETU 2019. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 17 
 
KOLEDAR PRIREDITEV V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 42: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA KOLEDAR PRIREDITEV V OBČINI TIŠINAN ZA LETO 2019. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 18 
 
LETNI PROGRAM ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2019 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 

ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
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S K L E P št. 43: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA LETNI PROGRAM ŠPORTA V OBČINI TIŠINAN ZA LETO 2019. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 19 
 
LETNI PROGRAM LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti v občini Tišina za leto 2019 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 

ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 44: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA LETNI PROGRAM LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI V 
OBČINI TIŠINA ZA LETO 2019. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 20 
 
UKREPI ZA OHRANJANJE IN SPODBUJANJE RAZVOJA KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 
2019 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 45: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UKREPE ZA OHRANJANJE IN SPODBUJANJE RAZVOJA 
KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2019. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 21 

TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

- Cesta Tišina – Tropovci: Dela na sami rekonstrukciji potekajo po načrtu. Pred časom se je pri 
gradnji odkrilo grobove na mestu rondoja. Vsekakor bodo potrebna raziskovanja s strani 
arheologov, zaradi česa so se prilagodila tudi ostala dela, ki pa potekajo ne moteno.  



 

 

Stran 14 od 16 

 

- Pomurski vodovod: Za nadaljevanje projekta II. faze Pomurskega vodovoda sistema B se pripravlja 
vloga, s strani nosilne občine Rogašovci in JP Vodovod sistema B, za potrditev projekta za 
Kohezijska sredstva.   

- Komasacija Sodišinci: S strani Upravnega sodišča je prišla sodba, ki je razveljavila odločbe v k. o. 
Sodišinci. Prejšnji teden je bila opravljena nova razdelitev v delu zemljišč, kjer je bila odpravljena 
odločba. V kratkem se pričakuje izdajo odločb s strani UE M. Sobota. Upamo, da ne bo pritožb, 
ker so se vsi lastniki zemljišč sedaj strinjali z novo razdelitvijo zemljišč na tem delu komasacije.  

- Projekt Agromelioracij: V mesecu marcu se bodo nadaljevala dela in sanacije na projektu 
agromelioracij.  

- Projekt Trije parki – kulture, miru, oddiha: Na portalu javnih naročil smo ponovno objavili javni 
razpis za izbiro izvajalca za ureditev Bathyanijevega dvorca v okviru projekta Trije parki – kulture, 
miru, oddiha. Upamo da bomo dobili primerno ponudbo. 

- Poročanje o porabi sredstev: Gasilska društva bi opozorili na njihovo dolžnost o poročanju o 
porabi sredstev, ki so jih prejeli iz proračuna občine na podlagi sklenjenih pogodb o delovanju, rok 
je 31. 03. 2019. 

- Objava javnih razpisov za društva: V začetku meseca aprila bodo objavljeni  javni razpisi za 
društva (šport, kultura, turizem, ostala društva, naj športnik in kmetijstvo). Kot vsako leto bodo 
vsa gospodinjstva v občini prejela posebno številko Novin, kjer bodo objavljeni razpisi. Javni 
razpisi bodo skupaj z razpisno dokumentacijo na voljo tudi na spletni strani občine. 

 
 
K TOČKI 22 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Ivan HORVAT je kot član sveta zavoda Pomurskih lekarn podal informacijo s seje sveta in sicer je bil v 
mesecu januarju objavljen razpis za direktorja. Prijavil se je le dosedanji v. d. direktor g. Ivan Zajc. V 
mesecu februarju je bil na svetu zavoda tudi potrjen, edino en član je bil proti temu in sicer član imenovan 
s strani Mestne občine Murska Sobota, kateri pa je zatrdil, da to ne bo šlo skoz. Obravnavano je bilo tudi 
poslovno poročilo za leto 2018. 
 
V nadaljevanju je podal pobudo za postavitev znaka oziroma kakšne table za prepovedano odmetavanje 
odpadkov ob cesti na Petanjcih pri Zatonu proti Murskim Petrovcem, če takšen znak sploh obstaja. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva pri Zatonu na Petanjcih poskušala v čim krajšem času urediti. 
 
Ivan HORVAT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je izpostavil enak problem glede odmetavanja smeti na relaciji Gederovci – Rankovci – 
Murska Sobota. V nadaljevanju je povedal, da je na prejšnji seji zahteval ene pismene argumente in upa 
da jih bo dobil od g. Berkeje in od župana. Opozoril je na raztrgane zastave na mejnem prehodu v 
Gederovcih. Glede mejnega prehoda ga je zanimalo ali se lahko projekti dobijo na vpogled in koliko so ti 
projekti stali.  
 
ŽUPAN je glede projektov povedal, da so bila v proračunu za leto 2018 zagotovljena sredstva za pripravo 
projekta in predložitev do gradbenega dovoljenja. Projekti so na občinski upravi in se jih lahko vidi. Projekt 
je še v pripravi, ker zadevo nismo mogli dokončati, ker je v sami pogodbi zapisano, da se mora pridobiti 
tudi gradbeno dovoljenje. Gradbeno dovoljenje se še ne more vložiti, ker je prepoved, zato ker komasacija 
še ni končana, zato projekt še tudi ni zaključen. Glede zastav je povedal, da so že naročene nove.  
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
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Danijela KOLMAN je zanimalo kako je z odvodnjavanjem v »mlečni ulici« na Tišini in sicer ali se je že našla 
kakšna rešitev.  
ŽUPAN je povedal, da je teža v tem, da je tisti jarek v privatni lasti. Tisti lastnik se je delno strinjal z eno 
rešitvijo, drugi lastnik se pa potem z drugim delom ni strinjal. Potem je zelo težko iti v investicijo, če se 
nekdo strinja, da prideš do enega konca, drugi pa do drugega konca. Vmes 20 metrov pa ne bi mogli rešiti. 
Znesek investicije bi stal cca. 35 tisoč €. Občina v tem delu ne more posegati na privatno zemljišče, če 
nima od lastnika soglasja.  
Danijel KOLMAN je povedal, da se naj poskušajo proučiti še druge možnosti za rešitev tega problema.  
 
V nadaljevanju je Danijel KOLMAN povedal, da že eno leto čaka na pisni odgovor in ga še do danes ni 
dobil. Vprašanje se glasi: Kje je pravna podlaga za 7 ha in 29 arov zemljišča katera je v času komasacije 
občina prepisala na sebe. Zanimalo ga je, če je že pripravljen pisni odgovor.  
ŽUPAN je povedal, da pisnega odgovora ni, pravna podlaga pa je v odločbah Upravne enote Murska 
Sobota.  
 
Danijela KOLMAN je še zanimalo kako se sedaj naprej dela na razpisih (kateri so že objavljeni, kateri še 
prihajajo, kje se vidi naša občina, v  kateri smeri,…). Prosil je, da se do naslednji seji pripravi pisni odgovor 
glede tega. 
 
Danijel KOLMAN je na prošnjo občana iz Gederovec zastavil naslednje vprašanje in sicer: G. župan Franc 
Horvat je storil kaznivo dejanje, zlorabo svojega položaja in občinski proračun oškodoval za 9.247 €. Ali 
zaradi tega župan misli odstopiti. Želi, da se mu odgovori z da ali pa ne. 
ŽUPAN je povedal, da ne bo odstopil. 
 

*     *     *     *     * 
 

Vinko GAJŠT je podal pobudo za spremembe in dopolnitve Pravilnika o sofinanciranju letnega programa 
ljubiteljske kulturne dejavnosti v letošnjem letu. V nadaljevanju je podal pobudo za ukinitev ekoloških 
otokov po vaseh, če ne v vseh pa vsaj v Tropovcih. 
 
ŽUPAN je glede ekoloških otokov povedal, da je v pripravi koncesijski akt in razpis koncesije za novi 
standard na področju komunalnih odpadkov. Naš predlog je, da se vsi ekološki otoki ukinejo in bo 
namesto tega zbirni center odprt trikrat tedensko. Glede pravilnika pa je povedal, da se ga bo poskušalo 
umestiti v letošnje leto. 
 
Vinko GAJŠT je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KOVAČ je podal informacijo s seje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Povedal je, da 
je svet obravnaval tri pobude občanov. Dve pobudi sta bili podani iz Borejec in sicer za postavitev 
hitrostnih ovir in ena pobuda je bila iz Tropovec za postavitev ogledala. Glede postavitve hitrostnih ovir je 
svet sklenil, da se bodo zbirali podpisi, da se vsi vaščani ob teh cestah strinjajo s postavitvijo le teh. 
Obstaja pa tudi možnost, da bi se postavil prometni znak z omejitvijo hitrosti 30 km/h. Kar se pa tiče 
postavitve ogledala v Tropovcih na izvozu iz javne poti na lokalno cesto pa je svet odločil, da ogledalo ni 
potrebno. 
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je povedal, da se ne strinja z ukinitvijo ekoloških otokov in je predlagal, da se naj poskuša 
najti neka druga rešitev glede na to, da so sedaj ljudje že navajeni na to, da se ne bodo odpirala spet nova  
odlagališča smeti vsepovsod.  
 

*     *     *     *     * 
 



 

 

Stran 16 od 16 

 

Viktorja OBAL je zanimalo kdaj bo dobil odgovore na njegove argumente in sicer od g. Berkeja in g. župana 
iz zadnje seje občinskega sveta. 
 
ŽUPAN je povedal, da bo odgovor podan. 
 

 
 
 
3. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.05 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 
 
 
 
 

 


